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Biológia-és Környezettudományi Szakterületi koordinátor beszámoló 

Pályázatom és korábbi beszámolóim: 

• 2024.XI.26. - Pályázat: palyazat_jasdi_mihaly.pdf 
• 2025.II.18.: jasdi_mihaly_-_biologia-

es_kornyezettudomanyi_szakteruleti_koordinator_-
_beszamolo.pdf 

• 2025.IV.01.: 21biologia-
es_kornyezettudomanyi_szakteruleti_koordinator.pdf 

Időrendi bontásom a ciklus során: 

Tevékenység Dátum Személyek vagy rövid leírás 
Megbeszélés 2024.10.21. Gombás András 
Megbeszélés 2024.11.13. Dr. Kovács M. Gábor, 

Dr. Schlett Katalin 
Megbeszélés 2024.11.19. Papp Zsombor 
Második BioKt SzaCs 2024.11.19. A szakterület jelen lévő 

hallgatói 12 igen 0 nem mellet 
elfogadták pályázásomat 

Előküldöttgyűlés 2024.11.26. A PreKgy-hez összesítőt írtam 
Papp Zsombor és Novák 
Zsófia lektorálásával. 

Küldöttgyűlés 2024.11.26. A küldöttgyűlésen 
megválasztásra kerültem 

Beszámoló bekérése 2024.11.27. A RuBisCo koordinátor 
kéthónapos beszámolójának 
bekérése 

Intézeti Tanács 2024.11.27.  
Megbeszélés 2024.11.30. Dr. Kun Ádám 
Átadás-átvétel 2024.12.02. Tokai Tamás EB elnök 
Megbeszélés 2024.12.02. Dr. Schlett Katalin, Novák 

Zsófia 
BioKt advent 2024.12.02.  
Megbeszélés 2024.12.04. RuBisCo koodrinátor 
Megbeszélés 2024.12.04. Farkas János 
Megbeszélés 2024.12.06. Dr. Angyal Zsuzsanna 
Megbeszélés 2024.12.06. Biczó Máté 
Megbeszélés 2024.12.07. Bárány Annamária – 

Természetrajzi Múzeum 
Biológiai-és Paleontológiai 
gyűjtemény kurátora 

ELTE TTK Nyílt Nap 2024.12.10.  
Szülői Fórum 2024.12.12. A feladatra Kalmár Balázs lett 

delegálva 
I. mentorbevonó 2024.12.12.  
BReKi 2024.12.14. [Tél és csend és hó és …] 
Megbeszélés 2025.01.02. Mentorációt tartó oktató 

kapcsán 
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EDUCATIO 2025.01.9. – 2025.01.11.  
Szakterületi értekezlet 2025.01.16.  
Megbeszélés 2025.01.16. Troják Arnold Szebasztián, 

Egyed Enikő 
Mentorfelelős választó SzaCs 2025.01.16. Troják Arnold Szebasztián, 

Biczó Máté 
Intézeti Tanács 2025.01.21. Nem jelentem meg rajta 
Szülői fórum 2025.01.23.  
Megbeszélés 2025.01.25. Batári Balázs – BReKi 

helyszínek 
Választmány 2025.01.28.  
MSc felvételi tájékoztató 2025.01.30. Fehér Zsombor, Bosnyák 

Dávid 
Mentorkisokos 2025.01.31.  
PubQuiz 2025.02.06.  
Társas est 2025.02.10.  
II. mentorbevonó 2025.02.13.  
Választvány 2025.02.14.  
BReKi 2025.02.16.  
EU auditori előadás 2025.02.18. Herczeg Flóra szervezése 
Küldöttgyűlés 2025.02.18.  
Szakos program 2025.II.22.  
SzaCs és társas est 2025.II.26.  
Tanszéklátogatások 2025.III.03. – 2025.III.07. 11 időpont 
Környtanos teázás 2025.III.04. Füzi Réka szervezése 
Első játéknap 2025.III.08.  
Szakterületi előadás 2025.III.10. Egyed Enikő 
Tanulmányi-Tudományos 
bizottság 

2025.III.12.  

Képviselőjelentkezés 2025.III.12. – 2025.III.23.  
BReKi 2025.III.16. [BReKi Farmoson] 
Tisztségviselői megbeszélés 2025.III.18.  
Választmány 2025.III.21.  
Második játéknap 2025.III.22.  
Intézeti Tanács 2025.III.25. 14:00  
KTC ülés 2025.III.25. 14:00 Füzi Réka jelent meg rajta 
Mentorteszt ügyelés 2025.III.26.  
BReKi 2025.III.29.  
Mentorteszt UV – szakos rész 
javítás 

2025.III.31.  

Előküldöttgyűlés és 
küldöttgyűlés 

2025.IV.01.  

Környtanos teázás 2025. április 3. Füzi Réka szervezése 
Felező 2025. április 3.  
Megbeszélés 2025. április 4. Dr. Kovács M. Gábor, Kalmár 

Balázs, Novák Zsófia, Batári 
Balázs 

Mentorkirándulás 2025. április 5.  
BioKt–Tanáris SzVEÁT 2025. április 11. Pap Kitti, Kertész Dániel 

Tamás 
Harmadik játéknap 2025. április 12.  



SzaCs 2025. április 14.  
Rendkívüli választmány 2025. április 16. OTDK miatt nem jelentem 

meg 
Megbeszélés 2025. április 18. Mester Dorka Zita 
Kémia alapozók összefoglaló 
elküldése az IT-nek 

2025. április 27.  

Megbeszélés 2025. április 28. Mester Dorka Zita, Gazdag 
Ferenc, Kasza-Kovács Máté 

Mentorszóbeli I. 2025. április 30. Egyed Enikő, Troják Arnold 
Szebasztián 

BReKi 2025. május 3.  
Mentorszóbeli II. 2025. május 5. Egyed Enikő, Troják Arnold 

Szebasztián 
Mentorszóbeli III. 2025. május 6. Egyed Enikő, Troják Arnold 

Szebasztián 
Intézeti Tanács 2025. május 6.  
Felvételi és ZV kisokos 2025. május 7. Dr. Kovács M. Gábor 
Sanofi nyílt nap 2025. május 8. Herczeg Flóra szervezése 
BioKt-Kémia SzVEÁT 2025. május 8. Herceg Flóra, Egyed Enikő 
Választmány 2025. május 12. – 16. Terepezés miatt nem tudok 

megjelenni 
Záróküldöttgyűlés 2025. május 17. Nem tudok megjelenni 
   
   

*A beszámoló beküldésekor még nem került lebonyolításra. 
 

Szakterület és szakterületi programok: 

RuBisCo koordinátor beszámolója: 

Megválasztásomat követően 2024.11.27-én bekértem a RuBisCo koordinátor által írt kéthónapos 
összefoglalót a koordinálások menetéről és az azokkal kapcsolatos visszajelzésekről, melyek 
alapján a korrepetálások hatékonyak voltak és nagyban segítették a hallgatókat. 

Megbeszélés szakterületi DnD terve és igénye kapcsán: 

2024.11.30-án egy rövid beszélgetés során megbeszéltük Dr. Kun Ádámmal, hogy a 
vizsgaidőszakot követően mindenképpen szeretnénk újjáéleszteni a szakterületes D&D-zést. 

Megbeszélés a RuBisCo kapcsán: 

2024.12.04-én megkeresett a RuBisCo koordinátor egy kérésével, melyhez a pályázati kiírás 
alapján válaszoltam is neki, majd útba igazítottam az északi hallgatói iroda felé, ahol kinyomtatta 
a dokumentumokat. 

BioKt advent: 

2024.12.04-én megrendezésre került a BioKt advent, melyen süti evés, karácsonyfa díszítés és 
társasjátékozás folyt hangos kacagás kerete között. 

Megbeszélés egy mentortanár ügyén: 



2025.01.02-án annak ügyén tartottunk megbeszélést Egyed Enikő és Frank Noémi mentorokkal, 
hogy az egyik mentortanár munkájával elégedetlenek és ezt jelezni kéne. Ennek kapcsán az ő és 
néhány gólya lektorálásával írtam egy emailt Dr. Kun Ádámnak, valamint személyesen is 
beszéltem a tanár úrral az EDUCATIO-n. A tanár úr kérte, hogy listázzunk fel pár oktatót, akikkel a 
mentorok szívesen dolgoznának együtt. 

BioKt szakterületi értekezlet: 

2025.01.16-án egy rövid értekezletet tartott a BioKt bizottság egy rövid értekezletet, melynek 
keretei között megbeszéltük, hogy milyen programok várhatóak körül-belül mikor, és hogy ezek 
közül melyikben lenne szükség segítségre a szervezésben és a lebonyolításban. A megbeszélés 
során azt is megbeszéltük, hogy ebben a félévben kellő mennyiségű közösségi és szakmai 
programot szeretnénk leszervezni, mintául véve a szakkollégiumokat. 

MSc felvételi tájékoztató: 

2025.01.30-án megrendezésre került az ELTE TTK-n egy MSc-s felvételi tájékoztató, melyen az 
Oktatási Hivataltól jött egy előadó, aki a felvételi eljárásról általánosságban mesélt. Ennek 
leszervezése folyamán az Oktatási Hivatal egyik munkatársával leveleztem és felkértem eme 
előadás megtartására, valamint egyeztettem vele a részleteket. Az esemény rendkívül sikeres 
volt. Az esemény leszervezésében külön köszönetet szeretnék kérni Fehér Zsombor 
rendezvényszervező referensnek és Bosnyák Dávid kommunikációs referensnek, akik részt vettek 
az esemény szervezésében, hirdetésében és lebonyolításában. 

PubQuiz: 

2025.02.06-án megrendezésre került a PubQuiz a ZéHá Pub nevű vendéglátó ipariegység berkein 
belül. Az eseményhez a kérdések magyarul és angolul is el lettek készítve. 

Társas est: 

2025.02.10-én egy társas estet tartottunk. Ez eredetileg egy SzaCs lett volna, de minthogy csak 
február 10-től lehet termet foglalni, így végül egy kötetlenebb program valósult meg. 

SzaCs és társas est: 

2025. február 26-án volt egy Szacs, melyen megbeszéltünk pár dolgot a következő heti 
tanszéklátogatások kapcsán, a RuBiSCo korrepetitor toborzás módszeréről, népszerűsítéséről is 
szó volt. Ezt követően társasoztunk, az épületet zárás előtt 5 perccel hagytuk el. 

Tanszéklátogatások: 

2025. március 3-ai héten lementek a tanszéklátogatások, melyek igen nagy érdeklődésnek 
örvendtek. 

• Március 3. 15 – 16 – Etológiai Tanszék 
• Március 4. 10 -11 – Élettani és Neurobiológiai Tanszék 
• Március 4. 12 – 1. – Genetika Tanszék 
• Március 4. 14 – 15 – Immunológiai Tanszék 
• Március 4. 15 – 16 – Embertani Tanszék 
• Saját hibám okán elmaradt: Növényélettani és Molekuláris Növénybiológiai Tanszék 
• Saját hibám okán ezen a héten elmaradt és később pótlásra került: (Március 4. 16 – 18) -

Anatómiai-, Sejt-és Fejlődéstani Tanszék – pótlás időpontja: Március 11. 14 – 16 



• Március 5. 10 – 11 – Állatrendszertani és Ökológiai Tanszék 
• Március 5. 14 – 15 – Élettani És Neurobiológiai Tanszék 
• Március 5. 16:30 – Növényrendszertani, Ökológiai és Elméleti Biológiai Tanszék 
• Március 6. 12 – 13 – Biokémiai Tanszék 
• Március 6. 15 – 16 – Mikrobiológiai Tanszék 

Az eseménysorozatra kizárólag az első és másodéves biológia és környezettudomány alapszakos 
hallgatóknak volt reklámozva. Az előzetesen kiküldött Google űrlapra összesen 108 kitöltés 
érkezett. 

Piknik és társasozás: 

2025. március 26-ei héten a „piknik és társasozás” a kezdeti elképzelésekkel ellentétben az esős 
időjárás miatt nem kint, hanem a Kémia épület 160-as termében került lebonyolításra. 

BioKt-Tanáris SzVEÁT 

2025. április 10-én lezajlott a BioKt-Tanáris SzVEÁT, melyen a két szakterület csapatai 
versenghettek egymással Budapest vendéglátó ipariegységeiben. A szervezést köszönöm szépen 
Pap Kittinek és Kertész Dániel Tamásnak. 

SzaCs a kémia alapozótárgyakról: 

2025. április 14-én egy rövid megbeszélést tartottunk a szakterület hallgatóival, melyen a kémia 
alapozótárgyak helyzete került tárgyalásra. Köszönöm szépen mindenkinek, aki megjelent, 
valamint Szabó Nándinak, aki az eseményről egy rövid és tömör jegyzetet készített, mely nagy 
segítségül szolgált az Intézet felé küldött összefoglaló megírásában. 

ZV és felvételi kisokos: 

2025. május 7-én megrendezésre került a „Záróvizsga és felvételi kisokos” melynek során Dr. 
Kovács M. Gábor által megválaszolásra kerültek a téma terén felmerülő kérdések. Az esemény 
nagy sikert ért el a hallgatók és szép számmal is jelentek meg hallgatók. 

BioKt-Kémia SzVEÁT: 

2025. május 8-én lebonyolításra került a BioKt-Kémia SzVEÁT, melyen a hallgatók 
kikapcsolódhattak az év végi hajtás közepette és a vizsgaidőszak bekövetkezte előtt. Köszönöm 
szépen a szervezést Herczeg Flórának és Egyed Enikőnek! 

BreKirándulások: 

2024.12.14-én egy BReKirándulás keretei között Nagykovácsi és Piliscsaba között tettünk meg egy 
kisebb távot. Habár az eseményen kevesen voltunk, így viszont ez lehetőséget adott arra, hogy a 
tervezett útvonaltól szándékosan eltérjünk. 

2025. február 16-án Gánt településre látogattunk el, ahol kagyló-és csigafosszíliák mellett 
gyönyörűszép gipszkristályokat is gyűjtöttünk. Ezen felül jót kirándultunk. 

2025. március 16-án Farmosra látogattunk el békát menteni a Tápió-vidék Természeti Értékeiért 
Közalapítvánnyal közös szervezésben, majd megnéztük a helyi élőhelyeket. Láttunk tavaszi 
héricset, ködvirágot, barna ásóbékát és zöld levelibékát, hallgatók megismerkedhettek az 
élőhelytípus jellegzetességeivel. 



2025. március 29-én Leányfalu, Pócsmegyeri rév és Tahitótfalu között tervezünk egy rövid, 
mindössze 10 km-es sétát tenni egy BReKirándulás keretei között. Az esemény a beszámoló 
beküldésekor még nem került megvalósításra. 

2025. május 3-án Nagykovácsi mellett a Nagy Szénást látogattuk meg Mártonffy Andris botanikus 
társaságában. Az eseményen behatóbb áttekintést kaphattunk a helyi növényvilágról. Láttunk 
bíboros kosbort, vitézkosbort, selymes boglárkát és sok más érdekes növényfajt. 

Mentorrendszer: 

A 2024.12.12.-én megrendezett első mentorbevonón megjelentem, a szakos résznél én is mint 
szakterületi koordinátor bemutatkoztam a mentorrendszer iránt érdeklődő hallgatóknak, hisz 
velem is együtt kell majd dolgozniuk. 

2025.01.16-án a mentorfelelős választó SzaCs keretei között a szakterület egyhangú véleményt 
nyilvánított arról, hogy Egyed Enikőt alkalmasnak találja BioKt mentorfelelősnek. 

2025. január 31-ei határidővel a BioKt mentorkisokost frissítettem, új információkat tettem bele, 
valamint megpróbáltam a lehető leginkább tanulást segítővé tenni. A kisokos lektorálásában 
segédkezett: Biczó Máté, Egyed Enikő, Füzi Réka, Bárány Annamária, Török Júlia Katalin, Harman-
Tóth Erzsébeth és az ELTE Természetrajzi Múzeum Biológiai-és Paleontológiai Kiállítás önkéntesei. 

2025.02.13-án jómagam is megjelentem a II. mentorbevonó szakos részénél, hogy a jelentkező 
hallgatók megismerhessenek, mint szakterületi koordinátort, minthogy közösen kell majd velem 
is dolgozniuk. 

2025. február 22-én lezajlott a szakos nap melyen én is részt vettem, hogy jobban 
megismerhessem a mentorjelölteket, kikkel a kiválogatás után majd közösen fogjuk terelni a 
gólyákat. 

2025. március 10-én Egyed Enikő Biológia-és Környezettudomány Szakterület mentorfelelősével 
tartottuk meg a BioKt szakterületi mentorképzést, melyen a mentorjelöltek a szakterülethez 
tartozó tudást szerezhették meg. 

2025. március 22-én lezajlott a második játéknap, melyen én is megjelentem és részt vettem rajta, 
hogy a szakterülethez tartozó mentorjelölteket kellőképpen megismerjem. 

2025.március 26-án segédkeztem a mentorteszt felügyeletében. 

2025. április 5-ai mentorkiránduláson részt vettem, hogy jobban megismerhessem a szakterület 
mentorjelöltjeit, mennyire aktívak, ki mennyire kooperáló stb… Az eseményt követően az afteren 
is részt vettem, ugyanezen célból, bár sokáig nem tudtam maradni. 

2025. április 12-ei játéknapon részt vettem, hogy a szakterület mentorjelöltjeit kellően 
megismerjem és a kiválogatáson felkészülten és napra készen tudjak véleményt formálni. 

2025. április 27-én a játékhét eredményhirdetésén és az előtte levő szakterületi összejövetelen 
megjelentem, hogy a szakterület mentorjelöltjeit további mértékben ismerhessem meg és velük 
együtt örüljek az esetlegesen elért eredménynek. Nagyon büszke voltam a mentorjelöltekre, akik 
második helyet szereztek a szakterületnek a játékhéten. Sajnos az eseményen nem tudtam sokáig 
ott maradni, mert rendkívül fáradt voltam. 

2025. április 30., 2025. május 5. és 6. dátumokkal lezajlottak a mentorszóbelik Biológia-és 
Környezettudomány szakterületen, melynek végén a mentorjelöltek közül kiválogatásra kerültek a 



szakterület mentorai. Köszönöm szépen minden jelöltnek az aktív és odaadó munkáját a 
mentorképzés során! Illetve szeretném megköszönni Egyed Enikő és Troják Arnold Szebasztián 
munkáját, amit a mentorjelöltek felkészítésébe fektettek! 

Biológiai Intézet: 

A 2024.11.27-én megtartott Intézeti Tanácsra a kiadott anyagokat átnéztem, az ülésen részt 
vettem. Az ülés során docensi, adjunktusi és tudományos munkatársi pályázatok kerültek 
elbírálásra. Szó volt a Nyílt nap és az Intézeti nap ügyéről, az Intézet nitrogénszállításáról és a 
Talentum programról. Az ülésen elfogadásra került a szakdolgozatokhoz kapcsolódó „MI a 
szakdolgozatban” hallgatói nyilatkozat sablonja, illetve a tanári szakdolgozatok útmutatója is el 
lett fogadva. 

2024. novemberében és decemberében bekértem a hallgatói adatokat a Kutatók Éjszakája 
kapcsán, melynek ügyén felvettük a kapcsolatot Dr. Schlett Katalin Tanárnővel és Dr. Kovács M. 
Gábor Tanár Úrral. Ezek mellett az egyéb közéleti tevékenységeket végző hallgatók adatait is 
elkezdtem bekérni. 

2024.12.02-én dr. Schlett Katalinnal folytattunk megbeszélést Novák Zsófiával. A megbeszélés 
eredeti célja a már meglévő ösztöndíj igazolás aláírása volt, ám erre még nem került sor, minthogy 
a lista pontatlanságokat tartalmazott. Megbeszéltük, hogy a jövőben hasonló rendezvények 
esetén hogyan tudjuk minél hatékonyabban bekérni az adatokat. A javított ösztöndíjlistát .pdf 
formátumban küldtem át még aznap a Tanárnőnek, aki ezt aláírva, beszkennelve visszaküldte. A 
következő nap folyamán még érkezett egy adat, melyre még gyorsan segítettem igazolást kiállítani. 
Ezt követően a szakmai és közéleti igazolásokat kiküldtem. 

A 2024.12.10-ei ELTE TTK Nyílt napján a Biológiai Intézet és Környezettudományi Centrum 
hallgatói kimagasló teljesítményt nyújtottak. Emellett az infópult mögött is a Biológia-és 
Környezettudomány hallgatói segítették az arra érkező látogatók tájékoztatását. Az eseményt 
követően nekikezdtem a hallgatók adatainak (ezt a Biológiai Intézet részéről Schlett Katalin már 
előzetesen egy táblázatban, mely a neveket, neptun kódokat és email címeket tartalmazta, 
összeszedte és elküldte), és jelenlétének beszedéséhez, mely szükséges az ösztöndíj igazolások 
kiállításához. 

2025.01.21-én a Biológia Intézeti Tanácsról nem kaptam levél formájában értesítést, így ennek 
okán nem jelentem meg rajta. Ennek kivizsgálása okán írtam az ELTE TTK HÖK titkárának és Dr. 
Schlett Katának és Dr. Kovács M. Gábornak. Az Intézeti Tanács tartalmával, Kalmár Balázs 
összefoglalója alapján, tisztában vagyok, és a rövid összefoglalást külön szeretném neki 
megköszönni. 

2025. március 13-a és 14-e között került megrendezésre az Agykutatás Hete. Ehhez a 
hallgatóknak Dr. Schlett Kata kérésére kiküldtem a hallgatóknak a „nem szakmai” program 
tartására való jelentkezési fórumot. Továbbá az ösztöndíjhoz készülő igazolás kapcsán Dr. Schlett 
Katával és Tóth Katalinnal egyeztettem és az igazolások később el is készültek. 

2025. március 25-én ülésezett a Biológiai Intézeti Tanács, melyen több az Intézetet érintő ügy is 
tárgyalásra került. Megvitatásra került a Foglalkoztatási Követelményrendszer (FKR) módosítási 
javaslata az adjunktusi pályázat belépési feltétele terén, melyet az Intézeti Tanács továbbítani fog 
a Kari Tanács színe elé. A hallgatókat érintő ügyek közül szó esett a kémia kritériumtárgy 
kivezetéséről, melyet az Intézeti Tanács megszavazott biológia alapszakon és a biológia tanári 
képzésen is. Kihirdetésre kerültek a záróvizsga időpontja, melyek június 25-26-án lesz (szerda, 



csütörtök). Tárgyalásra kerültek a szakirányú továbbképzések, tárgyfelelősök és záróvizsga 
bizottság tagok frissítése is, továbbá a kar gazdasági helyzete és területi rendezése is 
megemlítésre került. 

Az Intézeti Tanács levelezőlistájára nem kerültem föl, így utánajártam kikkel kell felvenni a 
kapcsolatot. A listára való felvételi kérelmet jeleztem az illetékeseknek, mely azóta frissítve is lett. 
Illetve Kis Bence Lászlónak, TTK HÖK titkárnak elküldtem, hogy kikkel kell felvenni a kapcsolatot 
a jövőben a Biológiai Intézeti Tanács TTK HÖK delegáltjainak változása esetén. 

2025. április 4–én Kovács M. Gáborral és a BI hallgatói delegáltakkal tartottunk egy rövid 
megbeszélést a kémia kritériumtárgy és más kémia alapozótárgyak terén. Továbbá szó esett még 
az évnyitó ünnepségen tervezett tanszéki bemutatkozásokról és a „ZV és felvételi kisokosról” is. 

2025. április 27-ére a kémia alapozótárgyakról hallgatóknak kiküldött kérdőív alapján egy 
összefoglaló készült az intézet számára, mely a kérdőíveken felül az április 14-ei SzaCson 
elhangzottakat is magában foglalta. Köszönöm szépen mindenkinek, aki a dokumentumot 
lektorálta, hozzásegített a létrejöttében és részt vett az ötletelésben, megbeszélésben. 

2025. május 6-án ülésezett a Biológiai Intézeti Tanács, melyen szó került új adjunktusi pályázat 
kiírására, TDT delegálásokra, átbeszélésre került a dologi keret, valamint az FKR változtatásának 
elmaratása a kari tanácson, valamint az TÉR, a beléptetőrendszer és a helygazdálkodás is 
megbeszélésre került. Tantervi háló módosításra is sor került mind biológia BSc, mind osztatlan 
biológia tanári képzés esetén, valamint a biotechnológus MSc tantervi háló is átdolgozásra került. 

Környezettudományi Centrum és Környezettan 

2025. III. 25-én lezajlott egy KTC ülés, melyen én nem tudtam megjelenni. Az ülésen Füzi Réka KTC 
delegált jelent meg, akinek rövid összefoglalóját idézem: „A KTC ülésén szó esett néhány tárgyat 
érintve oktatócsere, valamint Weiszburg Tamás is átadja a képzés koordinálásában betöltött 
feladatait, továbbá megbeszélésre került a tantervi háló módosítása, mely tárgyi összetételét 
tekintve főként az MSc-s tantervet érinti. Ezeken felül az MSc felvételi bizottság is változott.” 

Környezettanos teázások a félév során Füzi Réka szervezésében valósultak meg, köszönöm neki a 
szervezést. Az események a következő időpontokban valósultak meg: 

• 2025. március 4. 
• 2025. április 3. 

Egyéb programok / események / történések: 

A 2024.12.12-án megrendezett szülői fórumon én nem vettem részt, viszont a Biológia-és 
Környezettudomány Szakterület hallgatói kitettek magukért jelenlétükkel és munkájukkal. 

2025.01.09. és 2025.01.11. között az EDUCATIO nevű felsőoktatási rendezvényen a Biológia-és 
Környezettudomány Szakterület hallgatói kiválóan helyt álltak (, az egyik napon én is 
segédkeztem). Külön köszönet kitartó és fáradhatatlan munkájukért. 

2025.01.23-án megjelentem a szülői fórumon, ahol tájékoztattam az arra tévedő szülőket. 

A Magyar Biológiai Társaság Állattani Szakosztályának előadóülései kapcsán beszéltem Dr. Farkas 
Jánossal, valamint az MBT Botanikai Szakosztálya kapcsán felvettem a kapcsolatot Dr. Bódis 
Judittal, a szakosztály titkárával és a szakosztályhoz tartozó felhívást és ülés időpontokat a 
hallgatóknak kiküldtem. 



2025. február 18-án egy EU auditori előadáson vehettek részt az érdeklődő hallgatók, mely 
előadásra igen nagy érdeklődés volt. Köszönjük szépen a szervezést Herczeg Flóra Kémia 
Szakterületi koordinátornak. 

2025. március 12-e és 23-a között zajlottak a képviselő jelentkezések, melyhez megosztottam a 
TTK HÖK Facebook oldaláról a felhívást, több posztot is kitettem a csoportokba, valamint 
személyesen és online is több embert felkerestem, és a játéknapon is reklámoztuk, hogy 
jelentkezzenek képviselőnek. 

2025. március 18-án a tisztségviselői ülésen megjelentem és a felmerülő kérdések kapcsán 
aktívan részt vettem az ötletelésben. 

2025. április 5-én a TTK-s felezőre elmentem, hogy a szakterület éppen felező BSc-s és MSc-s 
hallgatóinak a kitűzőt át tudjam adni. Az eseményen a fényképhez a szakterület hallgatóit 
segítettem összeszedni. 

2025. április 12. és 2025. május 9. között reklámozásra került a „képviselő-és elnökválasztás” a 
szakterület számára, hogy összegyűjtsük a megfelelő számú mandátumot. Köszönöm szépen a 
szakterület hallgatóinak, akik részt vettek a választások híresztelésében! 

2025. május 8-án megrendezésre került a Sanofi Nyílt Nap, melynek során a hallgatók 
betekinthettek a cég működésébe. A szervezést köszönöm szépen Herczeg Flórának! 

Utódképzés: 

A szakterület utódjelöltjeinek felkészítése a következő (Mester Dorka Zita) és a következő utáni 
(Gazdag Ferenc, Kasza-Kovács Máté) ciklusra megkezdődött. Az érdeklődőket tájékoztattam a 
tisztséggel járuló feladatkörökkel, kihívásokkal és nehézségekkel (2025. április 18. és április 28.), 
valamint valamelyest segítek a következő pályázó pályázatában, amikor kérdés merül fel. 

A nyárra a tervek szerint fokozatos átmenet van tervben a két ciklus között, mely azt jelenti, hogy 
jelen leszek az eseményeknél és az intézni való feladatkörökben, ám lehetőséget szeretnék 
biztosítani az alakuló ülésen induló jelöltnek a munkafolyamatokba való becsatlakozásba, azok 
végig kísérésébe. 

Mindezek mellett szeretném, ha a BioKt SzaCsKóságnak lennének szervezeti hagyományai és 
továbbadható módszertana, melyhez az egyes eseményéhez (tanszéklátogatások, kutatók 
éjszakája stb.) szeretnék egy összefoglaló dokumentumot létrehozni, hogy azok szervezése során 
mik voltak számomra a nehézségek, buktatók, illetve mi működött, ezzel is segítve az utánam 
következő SzaCsKók munkáját. Remélhetőleg ezzel a kezdeményezéssel egy a SzaCsKókat segítő 
módszertan hozható létre, mely nagymértékben segítheti a következő generációk munkáját. 

Tervezett, de elmaradt programok: 

A ciklus során tervben volt egy „Pályázati rendszerek” előadás, melyen a NKFIa, NKKP, EKÖP, stb 
(…) kutatókat és fiatal kutatókat érintő pályázati lehetőségekről lett volna szó, ám a félév 
meglehetősen programokkal telt mivolta miatt ez elmaradt. 

A félévre tervben volt egy konferencia és OTDK élménybeszámoló, melyen a XVII. MaViGe és a 37. 
OTDK élményeinek bemutatása, valamint a TDK-zás és a konferenciákra járás promótálása lett 
volna, ám a félév meglehetősen feszített tempója miatt ez elmaradt. 



A tanulmányi és tudományos bizottsággal tervben volt egy „Gyertek TDK-zni” esemény, erre én 
TDK-zó hallgatókat is gyűjtöttem, ám az esemény elmaradt. 

A félév során tervben volt a szakterületi DnD-zés újélesztése, ám ez kapacitás hiányában 
elmaradt. 

Reflektálás pályázatomra: 

2024.XI.26. - Pályázat: palyazat_jasdi_mihaly.pdf 

A „BioKt Bizottság” (nem bizottság, de pályázatomban így szerepelt) megvalósult és hatékonyan 
működött, segítette a munkát és az információáramlást. A féléves programterv átnézésére egy 
„szakterületi értekezlet” is megtartásra került, a programterv változásáról a szervezők 
folyamatosan tájékoztatva lettek és az egyes információk rajtuk keresztül is eljuthatott az 
évfolyamokhoz. 

A next in line rendszer formailag nem valósult meg az eddigiek során, viszont az elmondható, hogy 
a következő és a következő utáni ciklusra is vannak érdeklődők a tisztségre, akik betanítása 
megkezdődött, a nyár folyamán folytatódni fog, valamint amennyiben a következő ciklusban 
kérdés merül fel, annak megoldásában is segíteni tervezek. 

A szakterületen kellő közéleti (PubQuiz, SzVEÁT, Piknik, Társasozás…) és tudományos vagy 
szakmai program (11 tanszék látogatása, MSc felvételi tájékoztató, ZV és felvételi kisokos) valósult 
meg. Én szerettem volna a félév során még ennél is több tudományos programot, ám ezekre sem 
idő, sem kapacitás nem adódott. 

Pályázatomban ígértem, hogy a mentorképzés és mentorrendszer folyamataiban ki veszem 
részem, mely megvalósulásra került. 

A ciklust összehasonlítva pályázatommal összességében kijelenthető, hogy sok minden 
megvalósult az ígértek és tervezettek közül, valamint az ígérteken felül rengeteg program és 
teendő adódott. 

Egyéb tevékenységem: 

A hozzám beérkező információk és programok reklámanyagát továbbítottam a megfelelő 
évfolyamoknak. 

A tisztségemmel járó teendőimet elláttam, az e-mailekre válaszoltam, fogadóóráimat 
megtartottam. A delegáltságaimmal járó kötelezettségeimet szintén elvégeztem, amennyiben 
informálva lettem. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, kérés esetén nyugodtan keressetek meg! 

Bp., 2025. 05.09. 
Jásdi Mihály 

Biológia-és Környezettudományi Szakterületi koordinátor 
ELTE TTK HÖK 

Email: bioszk@ttkhok.elte.hu 

https://ttkhok.elte.hu/sites/default/files/palyazat_jasdi_mihaly.pdf
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